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To: @minvws.nl]; INIEEEDIN) IEEEZN @minvws. ni]
Cc: @minvws.nl]
From:

Sent: Tue 2/1/2022 12:52:34 PM

Subject: RE: Uitgangspuntendocument (concept) archivering hotspot

Received: Tue 2/1/2022 12:52:35 PM

Bijzondere actie inderdaad aangezien het vooral om de interne tooling gaat, iets waar NA geen kennis van heeft. Voor jullie beeld

hieronder de mail die ik heb gestuurd naar alle betrokkenen (ontzorgen, Wob en PE). De call met o.a.ikFLBheb ik vanochtend

gepland, staat voor volgende week dinsdag.

Hallo allemaal,

In ons laatste overleg hebben we afgesproken dat ik verder onderzoek zou doen naar de gevolgen van het verplaatsen

(hernoemen) van mappen. Zowel binnen directies als over directies heen. lk heb afstemming gehad met 2 experts hierover.

Hieronder de consequenties van het ontzorgtraject dat nu wordt uitgevoerd door het Kennisplein. Ik stel voor om op korte termijn
een call te plannen met en daarbij en aan te laten sluiten. Aangezien het Wob

team ,dat er voor de Wob niet echt consequenties zijn, hoeven die wat mij betreft niet aan

te sluiten.

Consequenties
Wanneer gedurende de creatie van de hotspot of de voorbereiding/beantwoording van de parlementaire enquéte (PE) bestanden

of mappen worden verplaatst dan heeft dit onderstaande consequenties:

e ledere verplaatsing van mappen betekent dat de bron opnieuw geindexeerd moet worden. Dit is alleen mogelijk met inzet

van Knowledge Plaza. Dit is zowel tijdrovend en kostbaar

e 1 Bronmap kan 5 nieuwe doellocaties hebben. Dat betekent dat pas na afronding van alle verplaatsingen de indexatie

gedaan kan worden. Tot het moment van deze nieuwe indexatie zijn specifieke (verplaatste) documenten niet vindbaar.

Wanneer bestanden naar het hotspot archief wordt gekopieerd naar het archief (alfresco) dan wordt hierbij een index

bijgehouden waarin is vastgelegd waar de bestanden vandaan komen. Synchronisatie op deze bronlocaties moet er voor

zorgen dat nieuwe bestanden geautomatiseerd aan het archief worden toegevoegd. Dit wordt onmogelijk gemaakt

wanneer bestanden worden verplaatst of uit context van de oorspronkelijke bron(locatie) worden gehaald.
e In meta data neem je mee, waar is de informatie gevonden? Wanneer deze is verplaatst dan is er geen directe link meer.

Dat roept vragen op over betrouwbaarheid van de bron en aangeleverde informatie

e In bepaalde gevallen worden mappen naar andere directies verplaatst en ontstaan nieuwe meta dat. Voor PE worden

meta date gebruikt om werkpakketten te verdelen (bijv per directie/locatie). Wanneer tijdens het is de locatie gewijzigd,

klopt deze verdeling niet meer.

e Bij verplaatsing ontstaan 2 meta data situaties, dan de vraag welk van deze 2 is de waarheid? Historie of actueel? Omdat

dit op de netwerkschijven wordt opgeslagen is geen historie van verplaatsingen aanwezig. Verplaatsingen tasten de

authenticiteit van de inhoud van de bron aan.

eo PE Navorderingen kan problematisch worden omdat locaties zijn gewijzigd. Een van-naar matrix betekent onnodig extra

werk en kosten en werkt vertragend bij de oplevering

eo Er ontstaan dode links door het verplaatsen van mappen, dit leidt cok tot extra werk

eo Door verplaatsing van mappen (met name naar andere directies) verdwijnt de context informatie. Hierdoor is de

verantwoording op de juiste wijze niet mogelijk

eo Event geschiedenis verdwijnt. Voorbeelden wie had op welk moment welke informatie, wie was verantwoordelijk is niet

meer te achterhalen

eo  Wanneer ook opschonen van de netwerkschijven een doel is van het ontzorgen, worden ook bestanden/mappen

verwijderd. Ook hiermee verdwijnt de mogelijkheid tot juiste verantwoording

Conclusie:

eo  Risico dat VWS zich onvoldoende kan verantwoorden

e Dat VWS niet kan voldoen aan de gestelde tijdslijnen

eo  Enorme kosten

e Documenten worden in de eerste ronde van zoeken niet gevonden, na indexatie wel. Dit veroorzaakt wantrouwen over de

betrouwbaarheid van de aangeleverde informatie set
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van: JEREe minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 1 februari 2022 13:06

aan: [IEEE < SRE @minvws.nl> 5.1.2e BREE @ minvws.nl>
AEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitgangspuntendocument (concept) archivering hotspot

Ik heb REI net gesproken. Aanleiding is een overleg dat voor volgende week gepland staat mbt ontzorging (project van

Kennisplein) en de mogelijk ongewenste effecten van dat ontzorgen op de terugvindbaarheid en authenticiteit van (de metadata

van) documenten op de netwerkschijf. Het is een overleg met gaf aan dat voor

Kennisplein niet duidelijk is waar het technische probleem zit, dat er daarom overlegd is met het I-team en dat (bij

afwezigheid vanl:RIPLR er de behoefte was om bij het NA na te vragen of zij hier ervaring mee hebben.

Volgens hem gebeurt het wel vaker dat er ad hoc vragen vanuit Kennisplein bij het NA worden neergelegd.

Qua proces en werkafspraken vanuit VWS valt er m.i. nog wel te stroomlijnen richting het NA. Maar het begint natuurlijk met onze

interne communicatie. Ik he eegegeven dat het me verbaast dat er niet eerst contact wordt gezocht met andere

projectteamleden zoals en mijzelf, en dat dit bovendien gaat over onze eigen bedrijfsvoering, waar het NA geen rol in heeft.

En dat we ons naar het NA vanuit project hotspot juist strakker proberen op te stellen.

@Punt om mee te nemen in de doorontwikkeling OBP (interne en externe communicatie en —formele- lijnen naar derden)

Verzonden: dinsdag 1 februari 2022 07:41

: minvws.n!> EEN <IEEN 6 minvws.ni>
. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitgangspuntendocument (concept) archivering hotspot

Hi, Is niet de bedoeling nee. Goed datER et aangeeft. Schiet EELAmaar aan.

van: JEENeminvwso>
Verzonden: dinsdag 1 februari 2022 07:39

@minvws.nl>;IEEEJEEH@minvws.ni>
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Uitgangspuntendocument (concept) archivering hotspot

EE klopt het dat er vanuit OBP meerdere loketten zijn naar het NA? Ik ben op dit punt nog niet goed bekend met de situatie en

de mores van VWS,

Hoe dan ook lijkt het me niet wenselijk dat er langs meerdere lijnen over dit (verwante) onderwerp met het NA wordt

gecommuniceerd (ook zonder onderling overleg).
Juist nu we de rijen sluiten en ons strak opstellen.

Zal ik contact hierover zoeken met ERFEN?

I: IEEE ERE ccna»

Verzonden: maandag 31 januari 2022 17:34

Dminvws.nl>; ) JEEHeminvws.ni>;
@nationaalarchief.nl>;

Onderwerp: RE: Uitgangspuntendocument (concept) archivering hotspot

Ik heb afgelopen donderdag je voicemail nog ingesproken.
Ik hoor graag nog jullie reactie op onderstaande mail.

Ter informatie: inmiddels is ook bij ons op de lijn gekomen met een aantal vragen over

netwerkschijven en parlementaire enquéte.

Met vriendelijke groet,
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Nationaal Archief

Afdeling Kennis & Advies

Prins Willem-Alexanderhof 20 | Den Haag
Postbus 90520 | 2509 LM | Den Haag

M

LI
http://www.nationaalarchief.nl

Do6GE

Klantcontactcentrum Nationaal Archief:

BEJenationaalarchief.nl

Verzonden: vrijdag 21 januari 2022 14:48

) <JERES

@nationaalarchief.nl>;

Onderwerp: RE: Uitgangspuntendocument (concept) archivering hotspot

HoIEEE

We hebben inmiddels intern gekeken wie we in het multidisciplinare groepje vanuit het NA willen betrekken.

We maken daarbij onderscheid in:

- een klein groepje dat graag bij jullie meekijkt in de bronsystemen met de informatieobjecten om een goed
beeld te kunnen vormen waar we het precies over hebben met elkaar.

- Daarnaast willen we meerdere collega’s met verschillende expertises hun input laten geven op de

documentatie zoals afbakeningsdocument en uitgangspuntennotitie.
De disciplines waar we aan denken voor het lezen van de documentatie en het geven van relevante input vanuit

ieders werkterrein zijn recordkeeping, preservation, informatiemanagement, waardering & selectie (hotspot),

(strategische) openbaarheid, aansluiting e-depot en digitale overbrenging en Open op Orde.

Daarmee ook aan jullie de vraag of we de documenten met deze groep mogen delen.

De groep die mee wil kijken zal ca. 5 mensen zijn.

Qua planning voor de bijeenkomst denken we aan een dagdeel na 9 februari. Bij voorkeur op locatie of online als

het niet anders kan. Wil jij wat datumvoorstellen doen? Uiteraard als jullie het ermee eens zijn en van jullie
kant ook de mensen beschikbaar hebben.

Met de impactanalyse bij digitale overbrengingen is onze ervaring dat de multidisciplinaire aanpak in aanvang wat
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meer tijd kost, maar dat zich dit uitbetaalt in kwaliteit van het resultaat.

Met vriendelijke groet,

Nationaal Archief

Afdeling Kennis & Advies

Prins Willem-Alexanderhof 20 | Den Haag
Postbus 90520 | 2509 LM | Den Haag

M 5.1.2e

CR-CIN @nationaalarchief.nl

http://www.nationaalarchief.nl

Klantcontactcentrum Nationaal Archief:

nationaalarchief.nl

Verzonden: dinsdag 11 januari 2022 18:31

@ nationaalarchief.nl>;

minvws.nl>;

A.2e @ nationaalarchief.nl>

Onderwerp: Uitgangspuntendocument (concept) archivering hotspot

2e

Zoals gisteren al aangegeven hebben we een uitgangspunten document opgesteld. Dit is het startpunt voor het

verantwoordingsdocument waarin we keuzes, werkwijze etc vastleggen. Hiermee ontstaat transparantie over de hotspot. We

delen dit met jullie om met elkaar verder te kijken naar oplossingen en keuzes. Graag vertrouwelijk mee omgaan. Mochten er

onderdelen zijn uit dit document dat jullie willen delen met anderen, overleg dat dan even met ons. Vorige keer werden we tijdens

een interdepartementaal overleg verrast met onderwerpen die we met jullie besproken hadden, kan een keer gebeuren, maar

laten we voor een volgende keer eerst even met elkaar overleggen.
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Hartelijke groet

Organisatie, Bedrijfsvoering & Personeel

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport


